
 
 

ДУНАЄВЕЦЬКА МІСЬКА РАДА 

VIII скликання 

 

ПРОТОКОЛ №11 

проведення спільного засідання постійних комісій 

 

 

26 травня 2021 р.                                                                           

                                                                                             зал засідань Дунаєвецької міської ради 

1530 год. дня                                                                                              

 

 

На засіданні присутні депутати: Антал В.І., Боднар С.Б., Вознюк Т.В., Войтков Р.В., 

Даньков Ю.М., Доротюк І.В., Жовнір Р.Є., Загородній В.В., Казімірова Н.М., Красовська 

Л.Є., Кріль Ю.В., Слюсарчик Н.О., Срюбко О.О., Тимчишин М.В., Тимофієв О.А.,  Чекман 

В.К., Чекман Ю.П.,  

Відсутні депутати: Гураєвська Т.С., Пастощук О.Ю., Поліщук Ю.С., Романюк В.О.,                    

Сікора В.Т., Степанов О.В.,  Тулюк І.В., Ясінський О.В. 

Запрошені: 

Бец А.В. – заступник міського голови з питань діяльності виконавчих органів ради. 

Яценко С.М. – заступник міського голови з питань діяльності виконавчих органів ради. 

Абзалова Т.В. – начальник фінансового управління міської ради. 

Вітровчак Ю.М. – начальник відділу житлово-комунального господарства та благоустрою 

апарату виконавчого комітету міської ради. 

КадюкІ.М. – начальник відділу економіки, інвестицій, комунального майна та 

агропромислового розвитку апарату виконавчого комітету міської ради. 

Макогончук В.В.– начальник    земельно – архітектурного відділу апарату виконавчого 

комітету міської ради. 

Островський М.Г. – начальник управління соціального захисту та праці  Дунаєвецької 

міської ради. 

 

 

ПОРЯДОК ДЕННИЙ: 

 

1.  Про звернення депутатів Дунаєвецької міської ради VІІІ скликання до Прем’єр-

міністра України Д. Шмигаля щодо ситуації, яка склалась у зв’язку  з новою 

системою  призначення  субсидій. 

2.  Про затвердження Програми розвитку та утримання  житлово-комунального 

господарства на території Дунаєвецької міської територіальної громади                           

на 2021 рік. 

3.  Про затвердження Програми будівництва,  ремонту та утримання комунальних 

доріг Дунаєвецької міської  територіальної громади на 2021 рік. 

4. п Про затвердження проектно-кошторисної документації «Капітальний ремонт 

проїзної частини вулиці Шевченка від вулиці Франца Лендера до вулиці Богдана 

Хмельницького в м. Дунаївці Хмельницької області». 

5.  Про внесення змін до міського бюджету на 2021 рік. 

6.  Про затвердження Статуту комунальної установи Дунаєвецької  міської ради 

«Територіальний центр соціального обслуговування»  в новій редакції. 



7.  Про затвердження протоколів про результати проведених електронних аукціонів  

8.  Про затвердження детального плану території кварталу у східній частині міста 

Дунаївці для обґрунтування можливості формування нової садибної забудови у 

місті Дунаївці Хмельницької області. 

9.  Про надання згоди на розроблення документації із землеустрою.  

10.  Про надання погодження Державній службі геології та надр України щодо 

продажу на аукціоні спеціального дозволу на користування надрами з метою 

геологічного вивчення вапняку і піску, у тому числі дослідно-промислової 

розробки родовищ корисних копалин загальнодержавного значення ділянки 

Рачинецька. 

11.  Різне 

 

 

РОЗГЛЯД ПИТАНЬ: 

 

1. Про звернення депутатів Дунаєвецької міської ради VІІІ скликання до Прем’єр-

міністра України Д. Шмигаля щодо ситуації, яка склалась у зв’язку з новою системою 

призначення субсидій  

СЛУХАЛИ: Заяць В.В. 

ВИСТУПИЛИ: Даньков Ю.М.- депутат міської ради, який озвучив текст звернення. 

Тимчишин М.В.- депутат міської ради: 

«Що мається на увазі нововведення субсидій? Розкажіть про нововведення, які 

відбулись зміни? Щоб ми могли чітко розуміти за що ми голосуємо!» 

Антал В.І. - депутат міської ради: 

«Дане звернення не об’єктивне, не нормативне і містить некоректні висловлювання 

стосовно Президента, тому неприйнятно його виносити на порядок денний сесії. Пропоную 

зняти дане питання з порядку денного дванадцятої (позачергової) сесії». 

ВИРІШИЛИ:  Питання «Про звернення депутатів Дунаєвецької міської ради VІІІ скликання 

до Прем’єр-міністра України Д. Шмигаля щодо ситуації, яка склалась у зв’язку з новою 

системою призначення субсидій» зняти з порядку денного. 

ЗА - 18, ПРОТИ – 1, УТРИМ – 0, НЕ ГОЛОСУВАЛИ – 0 

 

2. Про затвердження Програми розвитку та утримання  житлово-комунального 

господарства на території Дунаєвецької міської територіальної громади на 2021 рік 

СЛУХАЛИ: Вітровчака Ю.М. –  начальника відділу житлово-комунального господарства та 

благоустрою апарату виконавчого комітету міської ради. 

ВИРІШИЛИ: Проект рішення «Про затвердження Програми розвитку та утримання  

житлово-комунального господарства на території Дунаєвецької міської територіальної 

громади на 2021 рік» винести на розгляд сесії міської ради. 

ОДНОГОЛОСНО 

 

3. Про затвердження Програми будівництва,  ремонту та утримання комунальних 

доріг Дунаєвецької міської  територіальної громади   на 2021 рік  

СЛУХАЛИ: Вітровчака Ю.М. –  начальника відділу житлово-комунального господарства та 

благоустрою апарату виконавчого комітету міської ради. 

ВИСТУПИЛИ: 

Тимчишин М.В.- депутат міської ради: 

«Хто визначає перелік вулиць та черговість в ремонті? Чи можливо включити в даний 

перелік провулок Декоративний, оскільки по ньому вже просто неможливий проїзд?» 

Яценко С.М. - заступник міського голови: 

«Вулиці для здійснення ремонту включені в Програму на 2021 рік згідно поданих заяв 

від громадян». 



ВИРІШИЛИ: Проект рішення «Про затвердження Програми будівництва,  ремонту та 

утримання комунальних доріг Дунаєвецької міської  територіальної громади   на 2021 рік» 

винести на розгляд сесії міської ради. 

ОДНОГОЛОСНО 

 

4. Про затвердження проектно-кошторисної документації «Капітальний ремонт 

проїзної частини вулиці Шевченка від вулиці Франца Лендера до вулиці Богдана 

Хмельницького в м. Дунаївці Хмельницької області»  

СЛУХАЛИ: Вітровчака Ю.М. –  начальника відділу житлово-комунального господарства та 

благоустрою апарату виконавчого комітету міської ради. 

ВИСТУПИЛИ: 

Антал В.І.- депутат міської ради: 

«Чи передбачена цим проектом заміна всіх комунікацій, щоб потім не руйнувати 

дорожнє покриття?» 

Яценко С.М.- заступник міського голови: 

«По цій вулиці всі комунікації замінено». 

ВИРІШИЛИ: Проект рішення «Про затвердження проектно-кошторисної документації 

«Капітальний ремонт проїзної частини вулиці Шевченка від вулиці Франца Лендера до 

вулиці Богдана Хмельницького в м. Дунаївці Хмельницької області»» винести на розгляд 

сесії міської ради. 

ОДНОГОЛОСНО 

 

5. Про внесення змін до міського бюджету на 2021 рік  

СЛУХАЛИ: Абзалову Т.В. – начальника фінансового управління міської ради. 

ВИСТУПИЛИ:  

Доротюк І.В.- депутат міської ради: 

«На 8 сесії були прийняті зміни до бюджету міської ради, які стосувались підвищення 

заробітної плати з 1 липня, потім  вносились зміни, утворилась економія і ця економія 

переплановувалась на виплату матеріальної допомоги на оздоровлення педагогічним 

працівникам садочків. Зараз працівники йдуть у відпустки, і говорять, що даної допомоги не 

буде.  Чи буде надана матеріальна допомога на оздоровлення працівникам дошкільної 

освіти?». 

Абзалова Т.В.: 

«Матеріальна допомога на оздоровлення технічним працівникам садочків завжди 

виділяється і фінансується до дня працівника освіти, а грошова винагорода педагогічним 

працівникам виплачується разом з матеріальною допомогою на оздоровлення». 

ВИРІШИЛИ: Проект рішення «Про внесення змін до міського бюджету на 2021 

рік»  винести на розгляд сесії міської ради. 

ОДНОГОЛОСНО 

 

6. Про затвердження Статуту комунальної установи Дунаєвецької  міської ради 

«Територіальний центр соціального обслуговування»  в новій редакції  

СЛУХАЛИ: Островського М.Г. – начальника управління соціального захисту та праці 

міської ради, який наголосив на необхідності доповнити проект рішення пунктом «Утворити 

Притулок для осіб, які постраждали від домашнього насильства та/або насильства за ознакою 

статі при комунальній установі Дунаєвецької міської ради «Територіальний центр 

соціального обслуговування». 

ВИРІШИЛИ: Проект рішення «Про затвердження Статуту комунальної установи 

Дунаєвецької  міської ради «Територіальний центр соціального обслуговування»  в новій 

редакції» з внесеними змінами винести на розгляд сесії міської ради. 

ОДНОГОЛОСНО 

 



7. Про затвердження протоколів про результати проведених електронних аукціонів  

СЛУХАЛИ: Кадюк І.М. – начальника відділу економіки, інвестицій, комунального майна та 

агропромислового розвитку апарату виконавчого комітету міської ради.  

ВИРІШИЛИ: Проект рішення «Про затвердження протоколів про результати проведених 

електронних аукціонів» винести на розгляд сесії міської ради. 

ОДНОГОЛОСНО 

 

8. Про затвердження детального плану території кварталу у східній частині міста 

Дунаївці для обґрунтування можливості формування нової садибної забудови у місті 

Дунаївці Хмельницької області  

СЛУХАЛИ: Мудру І.О.- спеціаліста з питань містобудування та архітектури земельно – 

архітектурного відділу апарату виконавчого комітету міської ради. 

ВИРІШИЛИ: Проект рішення «Про затвердження детального плану території кварталу у 

східній частині міста Дунаївці для обґрунтування можливості формування нової садибної 

забудови у місті Дунаївці Хмельницької області» винести на розгляд сесії міської ради. 

ОДНОГОЛОСНО 

 

9. Про надання згоди на розроблення документації із землеустрою  

СЛУХАЛИ:  Макогончука В.В. – начальника  земельно – архітектурного відділу апарату 

виконавчого комітету міської ради. 

ВИРІШИЛИ: Проект рішення «Про надання згоди на розроблення документації із 

землеустрою» винести на розгляд сесії міської ради. 

ОДНОГОЛОСНО 

 

10. Про надання погодження Державній службі геології та надр України щодо 

продажу на аукціоні спеціального дозволу на користування надрами з метою 

геологічного вивчення вапняку і піску, у тому числі дослідно-промислової розробки 

родовищ корисних копалин загальнодержавного значення ділянки Рачинецька  

СЛУХАЛИ: Макогончука В.В. – начальника  земельно – архітектурного відділу апарату 

виконавчого комітету міської ради. 

ВИСТУПИЛИ: . 

Вознюк Т.В.- депутат міської ради: 

«Яка вигода нашій громаді?» 

Антал В.І. - депутат міської ради: 

«Ми надаємо згоду державній службі геології та надр що ми не проти проведення 

аукціону. Є відповідний Порядок, який передбачає надання нашого погодження. Якщо ми 

погодження не надаємо, через 45 днів автоматично вважається, що ми його надали».    

Слюсарчик Н.О. – депутат міської ради: 

 «З Рачинецького кар’єру вивозили пісок через села Рахнівка та Кривчик, що  

призводило до супротиву жителів цих населених пунктів. Важка техніка зруйнує 

відремонтоване дорожнє покриття, а в с. Кривчик місток взагалі перебуває в аварійному 

стані».   

Красовська Л.Є. – депутат міської ради: 

«В с. Держанівка теж спостерігалась подібна ситуація, жителі  перекривали дорогу». 

Тимофієв О.А. – депутат міської ради:  

«Потрібно спланувати маршрут, по якому буде вивозитися пісок. В іншому випадку 

буде зруйновано дороги».  

 

 

 

ВИРІШИЛИ: Проект рішення «Про надання погодження Державній службі геології та надр 

України щодо продажу на аукціоні спеціального дозволу на користування надрами з метою 



геологічного вивчення вапняку і піску, у тому числі дослідно-промислової розробки 

родовищ корисних копалин загальнодержавного значення ділянки Рачинецька» винести на 

розгляд сесії міської ради. 

ОДНОГОЛОСНО 

 

11. Різне  

СЛУХАЛИ: Григор’єва О.В. – секретаря міської ради, який проінформував, що 21 травня у 

приміщенні міської ради було проведено засідання круглого столу, на якому                

обговорювався проект рішення «Про встановлення місцевих податків і зборів на території 

Дунаєвецької міської ради з 01.01.2022 року». 

 

 

 

Голова постійної комісії з питань 

містобудування, будівництва, 

агропромислового комплексу, земельних 

відносин, охорони навколишнього 

природного середовища та екології   

 

 

 

                                   Вячеслав  АНТАЛ 

 

                             

 

Голова постійної комісії з питань житлово-

комунального господарства, комунальної 

власності, промисловості, підприємництва 

та сфери послуг  

 

  

                                   

 

Наталія КАЗІМІРОВА 

 

 

Голова постійної комісії з питань 

планування, фінансів, бюджету      та 

соціально-економічного розвитку, зв’язків з 

виконавчими структурами, органами 

місцевого самоврядування, об’єднаннями 

громадян та засобами масової інформації    

 

 

                                    

 

 

 

Валентина ЧЕКМАН 

 

 

Голова постійної комісії з питань освіти, 

культури, охорони здоров’я, фізкультури, 

спорту та соціального захисту населення, 

регламенту, депутатської діяльності та 

етики, прав людини, законності, 

запобігання та врегулювання конфлікту 

інтересів 

                              

 

                                    

 

 

Юрій ЧЕКМАН 

 

 

 

                                                                                                   

 


